
Protokół nr 3/2018 z posiedzenia Zarządu Klubu Żeglarskiego „Posejdon” z
dnia 13 – 10 - 2018r.

 I. Uczestnicy posiedzenia:

 1. Piotr Jędrasik – Komandor Klubu 

2. Michał Zajączkowski – Wicekomandor Klubu 

3. Marek Koziara – Członek Zarządu 

4. Robert Grodecki – Członek Zarządu 

5. Mariusz Osieleniec – Członek Zarządu

w posiedzeniu uczestniczył zaproszony Tomasz Garncarz.

II. Porządek posiedzenia:

 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu Klubu. 

2. Podsumowanie sezonu żeglarskiego 2018 (omówienie przygotowań do zakończenia sezonu). 

3. Stan zabezpieczenia sprzętu pływającego na zimę (Kunice, Giżycko, Iława, Stepnica). 

4. Przedyskutowanie kwestii zmiany zasad korzystania ze sprzętu (ceny) i zakresu niezbędnych zmian 
w umowach czarterowych. 

5. Podział obowiązków między członków zarządu klubu.

6. Sprawy różne. 

Ad.1. Protokół z poprzedniego posiedzenia Zarządu Klubu zebrani przyjęli bez zastrzeżeń. 

Ad.2. Kol. Piotr Jędrasik – Komandor klubu podsumował działalność żeglarską w sezonie 2018r.,
m.in.  omówił  stopień  wykorzystania  jachtów.  Niestety  najgorzej  wypadł  stopień  obłożenia  s/y
Ambasadora. Jacht aktualnie stacjonuje w Stepnicy (Klub Żeglarski i Motorowodny LOK – Kanał
Młyński). Nieco lepiej był wykorzystany s/y Posejdon na Mazurach i s/y Sztecherek na Jezioraku.
Również  wykorzystanie  sprzętu  w  Kunicach  wypadło  dobrze.  Komandor  zaproponował
zorganizowanie zakończenia sezonu w Kunicach w sobotę 3 listopada 2018 r. Stosowna informacja
została umieszczona na klubowej stronie, Komandor wysłał powiadomienia do klubowiczów. 

Ad.3.  Kol.  Piotr  Jędrasik  przedstawił  informację  nt.  przygotowania  jachtów  do  zimowania.  Ze
względu na  koszty  wysyłania  ekip technicznych z  klubu,  sprawę zabezpieczenia  s/y  Sztecherka i
Posejdona załatwią miejscowi współpracownicy klubu: kol. Przemysław Kasprzak z Iławy oraz kol.
Tomasz Janiszewski z Giżycka. Jedynie do Stepnicy, na s/y Ambasadora, pojedzie klubowa ekipa w
składzie: Tomasz Garncarz i Robert Grodecki. Wyjazd zaplanowany jest na 27.11.2018 w związku z
zamówieniem przez LOK w Stepnicy dźwigu do jachtów.



4. Kol. Piotr Jędrasik poruszył trudny problem kosztów utrzymania jachtów i konieczności rozważenia
wzrostu  cen  czarterów  klubowych  jachtów.  W  trakcie  dyskusji  rozważano  różne  pomysły  i
propozycje. Ustalono, że na kolejnym posiedzeniu zarządu omówione zostaną konkretne propozycje.
Komandor zasygnalizował konieczność doprecyzowania zapisów umów czarterowych. Zarząd wyraził
zgodę na modyfikację umów w niezbędnym zakresie.

5.  Komandor,  kol.  Piotr  Jędrasik  poruszył  problem  nadmiernego  obciążenia  obowiązkami.  Padła
propozycja by kwestiami czarterów i umów czarterowych zajął się kol. Marek Koziara. Ustalono, że
po zastanowieniu się udzieli odpowiedzi.

6. Sprawy różne. W tym punkcie Komandor zaproponował podjęcie uchwały nr 3/2018 w sprawie
wytypowania członków klubu do wyróżnień i odznak PTTK i zgłoszeniu listy wybranych kandydatów
do  Zarządu  Oddziału  w  celu  dalszego  załatwienia  w  ZG  PTTK  w  Warszawie.  Po  analizie
dokumentów wytypowano: do Dyplomu PTTK - Tomasz Garncarz, Marek Miedziński, Mariusz
Osieleniec i Mirosław Skoczek, do Brązowej Honorowej odznaki PTTK - Robert Grodecki,
Henryk Janukowicz, Piotr Jędrasik, Marek Kowalik, Michał Lechota, Artur Szczepanowski.
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 (-) Michał Zajączkowski (-) Piotr Jędrosik


